
Rada Miasta Lubartów

Protokół nr XVII/2020

XVII Sesja w dniu 27 lutego 2020 r.
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:30 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:

1. Jacek Bednarski
2. Robert Szczepan Błaszczak
3. Teodor Czubacki
4. Ewa Grabek
5. Grzegorz Benedykt Gregorowicz
6. Grzegorz Piotr Jaworski
7. Tomasz Krówczyński
8. Piotr Kusyk
9. Anna Kuszner
10. Renata Urszula Mazur
11. Elżbieta Monika Mizio
12. Beata Pasikowska
13. Marek Adam Polichańczuk
14. Wiesława Romańska-Serwin
15. Grzegorz Piotr Siwek
16. Jan Stanisław Ściseł
17. Jacek Tomasz Tchórz
18. Jacek Mikołaj Tomasiak
19. Andrzej Wojciech Zieliński
20. Krzysztof Adam Żyśko

1. Otwarcie sesji.

Otwarcia obrad XVII sesji Rady Miasta Lubartów dokonał Przewodniczący Rady Miasta Pan
Grzegorz Benedykt Gregorowicz. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności, powitał
zebranych, przybyłych gości, Pana Mecenasa, media, po czym przystąpił do realizacji
następnego punktu porządku obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Głos w tym punkcie zabrali:

1) Radny JAN ŚCISEŁ (00:01 :31)
2) PRZEWODNICZĄCY RADY (00:02:23)
3) Radna WIESŁAWA ROMAŃSKA-SER WIN (00:03 :26)
4) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (00:04:01)
5) PRZEWODNICZĄCY RADY (00:05:31)
6) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (00:06:48)
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7) PRZEWODNICZĄCY RADY (00:05:31)

Przewodniczący Rady odebrał głos radnemu Jackowi Mikołajowi Tomasiakowi, a następnie
ogłosił przerwę.

Po wznowieniu obrad.

8) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (00:14:04)
9) Radny PIOTR KUSYK (00:16:58)

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnego Jana Ścisła
w sprawie wykreślenia z porządku obrad pkt 4 ppkt a), czyli projektu uchwały zmieniającego
uchwałę w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię Krajową w Lubartowie.

W głosowaniu 9 gł. za, 11 przeciw, O wstrzym. się wniosek radnego Jana Ścisła nie został
przyjęty.

Przyjęty porządek obrad:

l. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzanych przez Miasto Lubartów za
rok 2019.

5. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2018 rok.

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:
a) zmieniająca uchwałę w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię

Krajową w Lubartowie,
b) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Miasto Lubartów na lata

2020-2022,
c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części dz. nr 390/5,

położonej u zbiegu ul. Słowackiego i ul. B. Mucharskiego w Lubartowie, w
obrębie 4 - Zagrody Lubartowskie, z dotychczasowym dzierżawcą, na czas
oznaczony do 3 lat,

d) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, dziennymi
opiekunami i podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów na terenie
Gminy Miasto Lubartów,

e) określenia kryteriów rekrutacyjnych do szkół podstawowych, dla których
organem prowadzącym jest Miasto Lubartów,

f) przekazania wniosku złożonego przez wnioskodawcę właściwemu organowi,
g) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Lubartów,
h) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Lubartów na 2020 r.

7. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta Lubartów za 2019 r.
8. Informacja Burmistrza o złożonych zapytaniach i interpelacjach radnych oraz

udzielonych na nie odpowiedziach.
9. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta Lubartów.
10. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty.
11. Zamknięcie obrad.
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3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta Lubartów Pan KRZYSZTOF PAŚNIK
(00:19:45)

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzanych przez Miasto Lubartów za rok
2019.

Głos w tym punkcie zabrał Naczelnik Wydziału Oświaty Pan STANISŁAW JEDNOUS
(00:26:02)

5. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii za 2018 rok.

Głos w tym punkcie zabrał Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii Pan WALDEMAR KIJEK (00:27:21)

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię Krajową
w Lubartowie

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu Komunikacji
Społecznej Pan ARTUR KUŚMIERZAK (00:34:28)

Przed przedstawieniem opinii przez Komisję Planowania Przestrzennego i Budownictwa głos
zabrał PRZEWODNICZĄCY RADY (00:38:05)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa o przedstawienie
opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Planowania Przestrzennego i Budownictwa nie wydała opinii dotyczącej projektu
uchwały.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

l) Radny MAREK POLICHAŃCZUK (00:47:07)
2) Radny GRZEGORZ JAWORSKI (00:50:53)
3) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (00:52:07)
4) Radny TEODOR CZUBACKI (01:00:40)
5) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (Ol :06:24)
6) Radny MAREK POLICHAŃCZUK (01:20:01)
7) Radny BEATA PASIKOWSKA (01:26:53)
8) Radny PIOTR KUSYK (Ol :29:25)
9) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (Ol :33:47)
10) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (01:39:00)

3



11) PRZEWODNICZĄCY RADY (01 :45:35)
12) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (02:06:04)
13) Prezes koła Światowego Związku Żołnierzy AK w Lubartowie ZBIGNIEW

KULESZA (02:12:38)
14) Radny GRZEGORZ JAWORSKI (02:16:36)
15) Radny GRZEGORZ SIWEK (02:23 :25)
16) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (02:28:24)
17) PRZEWODNICZĄCY RADY (02:29:30)
18) Radny MAREK POLICHAŃCZUK (02:30:45)
19) PRZEWODNICZĄCY RADY (02:31 :57)
20) Radny PIOTR KUSYK (02:32:42)

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do procedury głosowania nad wnioskiem
złożonym przez radnego Grzegorza Siwka w sprawie zamknięcia dyskusji. W głosowaniu 13
gł. za, 6 gł. przeciw, 1 gł. wstrzym. się wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Rady zarządził przerwę.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady przeszedł do procedury głosowania wniosków
oraz przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił
się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Głosowano wniosek radnego Marka Polichańczuka w sprawie:
§ 1. W uchwale Rady Miasta Lubartów Nr LI/27911 z dnia 21 października 2014 roku
w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię Krajową w Lubartowie: 1) § 2 ust. 1
otrzymuje brzmienie: ,,1. Projekt i wizualizacja pomnika zostanie wybrany w drodze
konkursu i konsultacji społecznych." 2) § 2 ust. 2 otrzymuje brzmienie: ,,2. Rada Miasta
ustala lokalizacji pomnika upamiętniającego Armię Krajową w Lubartowie na placu im.
Marszałka Józefa Piłsudskiego w Lubartowie na działce nr 191/4."

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (9)
Robert Szczepan Błaszczak, Ewa Grabek, Tomasz Krówczyński, Anna Kuszner, Marek
Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Mikołaj
Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński

PRZECIW (11)
Jacek Bednarski, Teodor Czubacki, Grzegorz Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr
Jaworski, Piotr Kusyk, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Grzegorz Piotr Siwek, Jacek Tomasz Tchórz, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Maria Kozak
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Glosowano wniosek radnego Jacka Mikołaja Tomasiaka w sprawie:
§ l. W uchwale Rady Miasta Lubartów Nr LI/279/l z dnia 21 października 2014 roku
w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię Krajową w Lubartowie § 2 ust. 2
otrzymuje brzmienie: ,,2. Rada Miasta ustala lokalizacji pomnika upamiętniającego Armię
Krajową, Narodowe Siły Zbrojne, Bataliony Chłopskie oraz Podziemie Niepodległościowe na
placu im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Lubartowie na działce nr 19114."

Wyniki glosowania
ZA: 4, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (4)
Tomasz Krówczyński, Wiesława Romańska-Serwin, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Mikołaj
Tomasiak

PRZECIW (13)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Grzegorz Benedykt
Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Piotr Kusyk, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika
Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam Polichańczuk, Grzegorz Piotr Siwek, Jacek Tomasz
Tchórz, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ewa Grabek, Anna Kuszner, Andrzej Wojciech Zieliński

NIEOBECNI (1)
Maria Kozak

Glosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Armię Krajową
w Lubartowie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (15)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Piotr Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula
Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam Polichańczuk, Grzegorz
Piotr Siwek, Jacek Tomasz Tchórz, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Tomasz Krówczyński, Wiesława Romańska-Serwin, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Mikołaj
Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński
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NIEOBECNI (1)
Maria Kozak

Uchwała nr XVII1143/2020

b) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Miasto Lubartów na lata 2020-2022,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonała p.o. Dyrektora MOPS Pani MARZENA JEDUT (02:56:44)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii
na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radna RENATA MAZUR (03:01 :01)
2) p.o. Dyrektora MARZENA JEDUT (03:05:31)
3) Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (03:08:13)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Miasto Lubartów na lata 2020-2022.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk, Anna
Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (1)
Maria Kozak

Uchwala nr XVII/144/2020

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części dz. nr 390/5, położonej
u zbiegu ul. Słowackiego i ul. B. Mucharskiego w Lubartowie, w obrębie 4 - Zagrody
Lubartowskie, z dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 3 lat,
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Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Nieruchomości, Planowania Przestrzennego
i Rolnictwa Pan RADOSŁAW KICIŃSKI (03:10:14)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa o przedstawienie
opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Planowania Przestrzennego i Budownictwa przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

l) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (03:11:40)
2) Naczelnik RADOSŁAW KICIŃSKI (03:12:55)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu

Glosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części dz. nr 390/5, położonej
u zbiegu ul. Słowackiego i ul. B. Mucharskiego w Lubartowie, w obrębie 4 - Zagrody
Lubartowskie, z dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 3 lat

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk, Anna
Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (1)
Maria Kozak

Uchwala nr XVII/145/2020

d) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, dziennymi opiekunami
i podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów na terenie Gminy Miasto Lubartów,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Oświaty Pan STANISŁAW JEDNOUS
(03:15:17)
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Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie.

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, dziennymi opiekunami
i podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów na terenie Gminy Miasto Lubartów.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk, Anna
Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (1)
Maria Kozak

Uchwala nr XVII/146/2020

e) określenia kryteriów rekrutacyjnych do szkół podstawowych, dla których organem
prowadzącym jest Miasto Lubartów,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Oświaty Pan STANISŁAW JEDNOUS
(03:17:22)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie.
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W otwartej dyskusji udział wzięli:

l) PRZEWODNICZĄCY RADY (03:18:47)
2) Naczelnik STANISŁAW JEDNOUS (03:20:37)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu

Glosowano w sprawie:
określenia kryteriów rekrutacyjnych do szkół podstawowych, dla których organem
prowadzącym jest Miasto Lubartów.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Anna Kuszner,
Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (2)
Maria Kozak, Piotr Kusyk

Uchwala nr XVII/147/2020

f) przekazania wniosku złożonego przez wnioskodawcę właściwemu organowi,

Wnioskodawcą była Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.
Wprowadzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna ANNA
KUSZNER (03 :23 :25)

W otwartej dyskusji udział wzięli:

l) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (03:27:40)
2) PRZEWODNICZĄCY RADY (03:30:06)
3) Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (03:30:51)
4) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (03:32:03)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu
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Glosowano w sprawie:
przekazania wniosku złożonego przez wnioskodawcę właściwemu organowi.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Anna Kuszner,
Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (2)
Maria Kozak, Piotr Kusyk

Uchwala nr XVII/148/2020

g) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Lubartów,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Burmistrz Miasta Lubartów Pan KRZYSZTOF PAŚNIK (03:36:33)

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłoszenie kandydatów do
udziału w pracach Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa.

Radny Jacek Mikołaj Tomasiak zgłosił kandydaturę radnej Wiesławy Romańskiej - Serwin

Radna Wiesława Romańska - Serwin wyraziła zgodę na kandydowanie.

Następnie Przewodniczący Rady zamknął listę kandydatów i przeszedł do procedury
głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Lubartów.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (18)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Anna Kuszner,
Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
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Polichańczuk, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Jacek
Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesława Romańska-Serwin

NIEOBECNI (2)
Maria Kozak, Piotr Kusyk

Uchwała nr XVII/149/2020

h) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Lubartów na 2020 r.

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz Miasta Lubartów Pan KRZYSZTOF
PAŚNIK (03:39:26)

Żadna Komisja nie opiniowała powyższego projektu uchwały.

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Lubartów na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Anna Kuszner,
Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek Adam
Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam
Żyśko

NIEOBECNI (2)
Maria Kozak, Piotr Kusyk

Uchwała nr XVII/150/2020

7. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta Lubartów za 2019 r.

Głos w tym punkcie zabrali:

1) Radny JACEK BEDNARSKI (03:44:39)
2) Radny JAN ŚCISEŁ (03:46:24)

11



3) Radny MAREK POLICHAŃCZUK (03:48:16)
4) Radna ELŻBIETA MIZIO (03:50:14)
5) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (03:52:36)
6) Radna ANNA KUSZNER (03 :56:08)

8. Informacja Burmistrza o złożonych zapytaniach i interpelacjach radnych oraz udzielonych
na nie odpowiedziach.

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta Lubartów Pan KRZYSZTOF PAŚNIK
(03:58:06)

9. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta Lubartów.

Radnym przedłożony został protokół z XV sesji Rady Miasta Lubartów z 23 grudnia 2019
roku. Uwag do protokołu nie zgłoszono. W głosowaniu protokół został przyjęty 19 gł. za,
O gł. przeciw, O gł. wstrzymał się

10. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty.

Radna RENATA MAZUR
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie, Szanowni Goście,
chciałabym zadać pytanie i równocześnie złożyć wniosek o pochylenie się nad pomysłem,
który za chwilę przedstawię. Klub Wspólny Lubartów obiecywał w swoim programie powrót
targu koszyczkowego na historyczne miejsce, gdzie takowy się odbywał. Nie mówię
o powrocie targowiska z ubraniami, butami i jakimiś dużymi gabarytami, zapytuję w imieniu
mieszkańców, którzy pytają czy jest szansa, aby był możliwy powrót rodzimego handlu chodź
raz w tygodniu albo częściej na ulicy Rynek II. Pytam czy w tym miejscu mógłby znów
zaistnieć targ koszyczkowy, aby mieszkańcy Lubartowa i okolic mogli zaistnieć ze swoimi
produktami, kwiatami, nabiałem, rękodziełem, własnoręcznie wyprodukowanymi akcesoriami
regionalnymi, ewentualnie produktami spożywczymi. W niedługim terminie będzie otwarte
centrum informacji turystycznej, chcemy żeby nasze Miasto tętniło obecnością turystów, więc
trzeba ich zachęcić nie tylko zabytkami, ale i kolorytem małego miasteczka i naszej lokalnej
ojczyzny. Wydaje mi się, że trzeba chociaż trochę wracać do korzeni i nie wstydzić się, że
w tym miejscu od kilkudziesięciu lat funkcjonował tzw. "babski" targ. Rynek II jest
wykorzystywany sporadycznie do imprez kulturalno-oświatowych i nie tylko. Myślę, że
utworzenie małego lokalnego miejsca handlowego uatrakcyjni centrum naszego miasta. Takie
miejsca tworzone są w centrach małych miasteczek, przykładem niech będzie Kazimierz
Dolny i myślę, że miejsce utworzenia takiego targu koszyczkowego nie kolidowałoby
z obchodzeniem jakichś imprez miejskich czy ewentualnie uroczystości. Dziękuję.

Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI
Szanowni Państwo, Szanowni Zgromadzeni, otóż proszę Państwa na ostatnich posiedzeniach
Komisji, w tym wyjazdowym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji
byliśmy we wszystkich naszych szkołach i zapoznaliśmy się z dosyć istotnymi potrzebami
w tych szkołach i tutaj Ministerstwo Sportu wyszło nam naprzeciw. Otóż decyzją z 11 lutego
2020 roku Ministerstwo Sportu ogłosiło program "Sportowa Polska", program Rozwoju
Lokalnej Infrastruktury Sportowej edycja 2020, zapewne Panowie Burmistrzowie już o tym
wiedzą. Nabór wniosków zaczyna się 16 marca i tutaj można pozyskać, powiedzmy
dofinansowanie w zależności od inwestycji i szeregu rzeczy, bo tam są wskaźniki, które się
przyznaje, nie zgłębiałem tego, pracownicy Urzędu są bardziej kompetentni ode mnie
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w ocenianiu. Tylko tyle, że podpowiadam, że jest coś takiego i może byśmy to wykorzystali,
żeby chociażby parkiet wymienić w "Trójce". (Wypowiedź z sali nie do odtworzenia.) Ale to
zawsze jakieś dofinansowanie, nie musielibyśmy, potencjalnie przynajmniej, wszystkiego
finansować z budżetu miasta. Dziękuję bardzo.

Radny KRZYSZTOF ŻYŚKO
Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, ja złożę wniosek, oświadczenie i komunikat w jednym.
Od pewnego czasu niektórzy radni przywołują ulicę Pałacową jako przykład nazwy
bezpłciowej i będącej zastępstwem nazwy, która miała upamiętnić znamienitych
mieszkańców naszego Miasta. Osobiście żałuję, że tak się nie stało, pragnę jednak
przypomnieć tym radnym, że tego typu nazw ulic w naszym Mieście jest większość, to po
pierwsze. Poza tym o ile dobrze wiem, to mamy demokrację i wola większości mieszkańców
naszego Miasta czy poszczególnych jego ulic ma priorytet. Twierdzenie, że nazwa Pałacowa
jest złą i nieadekwatnąjest obrażeniem jej mieszkańców, bo to oni wybrali sobie tę nazwę.
W związku z tym wnioskuję o zaprzestanie tych praktyk i przeproszenie mieszkańców
naszego Miasta.

Radna BEATA PASIKOWSKA
Ja tutaj podobnie jak radny Krówczyński odniosę się do naszych wizyt w szkołach i potrzeb
szkolnych. Również 7 lutego 2020 roku Minister Funduszy i Polityki Regionalnej ogłosiła III
Edycję Funduszy Norweskich i EOG i tutaj wnioskuje, czy będziemy ubiegali się ... w II
kwartale jest możliwość o ubieganie się i projekty w związku z poprawą efektywności
energetycznej budynków szkolnych.

Radny JAN ŚCISEŁ
Panie Burmistrzu ja wnioskuję o posprzątanie takiego mikro wysypiska na ulicy Targowej,
jak brama wjazdowa do dawnej telekomunikacji. Tam młodzież się zbiera, głównie są to
butelki, ale ta ilość urosła w tej chwili do kilkudziesięciu. Jeszcze to drugie miejsce, też
proszę o ewentualnie we współpracy z "Koleją" o uprzątnięcie na Nowodworskiej przy
wiadukcie koło Państwa Olszewskich. Coś nam ta ustawa odnośnie czystości, sprzątania nie
funkcjonuje dobrze, każdy płaci, teoretycznie każdy płaci podatek śmieciowy, natomiast
śmieci wyrzucają na tereny "Kolei". Dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY RADY
Ja też mam komunikat, popieram to co powiedział Pan radny Ściseł, z pewnym uściśleniem,
że z drugiej strony oczekuję i prosiłbym Pana Burmistrza, żeby uaktywnić służby wymiaru
sprawiedliwości, ścigania, żeby tego przypadki ścigać, bo się niektórym odechce, będą rzucać
koło siebie, robić, przepraszam za wyrażenie, bałagan, a potem jest winny jeden czy drugi
radny i Pan Burmistrz. Konkretni sprawcy są tych czynów na torach, na tej ulicy i w związku
z tym trochę mam zastrzeżenia do służb ścigania, które są mało wydajne w łapaniu tego typu
rzeczy. Tu mamy przykłady dobrego działania, mamy mnóstwo monitoringu, mamy nawet
materiały filmowe jak się to robi i możemy skorzystać z takich dobrych przykładów.
Powtarzam, liczę że złapiemy jednego czy drugiego i przykładnie ukarzemy zgodnie
z prawem.

Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK
Szanowni Radni, Szanowne Media, Szanowni Mieszkańcy Lubartowa, ja mam kilkadziesiąt
wolnych wniosków, kilkanaście oświadczeń i być może kilka komunikatów. Natomiast tak
już bardziej poważnie, chciałem się odnieść w swoim oświadczeniu do tego co powiedziała
radna Mazur, a mianowicie chciałem przypomnieć, że jeżeli chodzi o kwestię ZWIązaną
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z przywróceniem handlu na ulicy Rynek II, to wszystko jest w naszych rękach. Więc radni
mogą przygotować i nic nie stoi na przeszkodzie ... (Wypowiedź Przewodniczącego Rady
z sali: Panie radny przepraszam Pana za wypowiedź) To jest moje oświadczenie. (Wypowiedź
Przewodniczącego Rady z sali: Są to wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty, więc
odnoszenie się do wypowiedzi wcześniejszej radnej sugeruje, że mamy do czynienia
z dyskusją, która według mnie nie zgadza się z tematem, z treścią tych wniosków. Więc niech
Pan się ograniczy do tych trzech możliwości, wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty.)
Natomiast proszę Państwa chciałbym przypomnieć i oświadczenie mam następujące, że
kupcy i przedsiębiorcy, którzy w Lubartowie chcieliby funkcjonować w tym miejscu,
przedłożyli odpowiedni projekt, jak i przedłożyli również odpowiedni biznesplan do tego
przedsięwzięcia, tak więc mam w tym oświadczeniu taką cichą prośbę, aby zwrócić się do
tych kupców i wówczas nie będziemy musieli nic wybierać w Budżecie Obywatelskim, bo
zostanie to załatwione i sfinansowane przez same podmioty, które są tym zainteresowane.
Przypomnę, że projekt leży w Urzędzie Miasta.
Kolejna rzecz, mam wniosek do Pana Burmistrza, żeby przedłożył nam informację dotyczącą
umowy, która została zawarta z firmą Negatyw na kwotę 5535 zł i dotyczy promocji miasta
Lubartowa, jeżeli chodzi o 30-lecie samorządności, tak żebyśmy wiedzieli czego ta umowa
dotyczy.
Kolejna rzecz to chciałem złożyć wniosek aby dokonać pilnej, podkreślam pilnej weryfikacji
inwestycji, która znajduje się przy ulicy Parkowej. Byłem tam dzisiaj i przyznam się szczerze,
że jeżeli wydano 5,5 mln zł na stadion, a trawa na tym stadionie jest bardziej czerwona niż
włosy mojej koleżanki, która ostatnio była u fryzjera i pomalowała się na rudo, to oznacza coś
naprawdę bardzo złego. Proponuję porównać kolor trawy na murawie starej ... (Wypowiedź
z sali nie do odtworzenia.) Proszę Państwa ja składam tylko wniosek, nie będę robił dyskusji.
(Wypowiedź Przewodniczącego Rady z sali: Proszę Państwa nie dyskutujcie interaktywnie
z miejsca. Pan były Przewodniczący przedstawia teraz wnioski i nie przerywajmy Mu.)
Składam wniosek o to, żeby sprawdzić czy wszystko odbywa się w sposób prawidłowy, czy
wegetacja postępuje w sposób prawidłowy. I kolejny wniosek: aby sprawdzić czy
odwodnienie tego boiska jak i odwodnienie obiektu znajdującego się dalej, czyli obiektu ze
sztuczną murawą odbywa się również w sposób prawidłowy, czyli czy nie jest już zamulona
instalacja drenarska. Także prosiłbym o informacje czy w takim wypadku patrząc na ten
obiekt, czy ten obiekt, bo rozumiem, że musiał on przejść już weryfikacje, czy został
dopuszczony przez OZPN czy też jeszcze nie został dopuszczony. Tak żebyśmy wiedzieli czy
w ogóle nasza drużyna będzie miała szanse na tym stadionie zagrać, Przypomnę 5,5 mln zł.
Kolejna rzecz proszę Państwa to mam następujący wniosek, ponieważ padły tutaj takie
informacje, od niektórych radnych, nie będę wymieniał, żeby nie było dyskusji oczywiście.
Dzisiaj odbyło się Zgromadzenie Związku, widziałem w punktach porządku obrad, że
znajdowało się dużo tematów związanych z rzeczami, o których mówili niektórzy radni.
Mianowicie przestaje funkcjonować PSZOK na ulicy Nowodworskiej, na który Związek
Komunalny przeznaczył ponad 1 mln zł brutto, mówmy o kwotach brutto a nie netto, więc
znaleziono alternatywne rozwiązania, z tego co widziałem w tych projektach uchwał, ale
proszę Państwa one znajdują się w odległościach znaczniejszych niż ta pierwotna. Dzisiaj nie
bez kozery zadałem pytanie o najem pod PSZOK na ulicy Nowodworskiej. Natomiast mam
następujący wniosek, aby nas poinformowano po pierwsze w jakich dniach będą
przyjmowane odpady w tychże jednostkach, po drugie co stanie się z kosztami, które zostały
przypisane miastu Lubartów, a są kosztami na dzień dzisiejszy nieuzasadnionymi, ponieważ
przypomnę, że to jest ponad 1 mln zł, które przypisano przy ostatniej podwyżce mieszkańcom
Lubartowa, ale pod warunkiem, że będzie funkcjonował PSZOK na ulicy Nowodworskiej.
Więc chciałem się zapytać jak ta kwota 1 mln zł zostanie rozliczona ... (Wypowiedź
Przewodniczącego Rady z sali: Chwileczkę Panie radny, Pan w końcu pyta czy składa
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wniosek?) Składam wniosek, aby nas o tym poinformowano. Jeżeli uważacie, że te kwestie są
nieistotne, to przepraszam najmocniej, staram się zrobić to jak najlepiej mogę, nie naruszyć
sposobu, w jaki interpretuje te przepisy Pan Przewodniczący. Prosiłbym ,żeby pozwolono mi
o tym powiedzieć.
Kolejna rzecz, co się dzieje z pozostałymi kosztami, które zostały przypisane, przepraszam,
prosiłbym o to, aby poinformowano nas, czyli osoby, które są w zarządzie, czyli Pan
Burmistrz, bo on jest naj bliżej i jest na każdym posiedzeniu zarządu, praktycznie na każdym,
które się odbywa, z którego są protokoły, aby poinformował nas Pan członek Zarządu
Związku Komunalnego Gmin Ziemi Lubartowskiej co dalej dzieje się z naliczeniami
kosztów, które nie powinny być przypisane do sektora V, jeżeli chodzi o miasto Lubartów.
Czyli z jakimi inicjatywami miasto i nasi przedstawiciele bądź przedstawiciel w Zarządzie
wystąpił, aby te koszty te były nieuczciwie przypisane do tego sektora V.
Kolejny wniosek mam następujący, ponieważ w dniu dzisiejszym Pan Przewodniczący nie
pozwolił mi w punkcie "Informacja z pracy Pana Burmistrza" wziąć udziału w dyskusji, nie
otworzył tej dyskusji, więc mam pierwszy wniosek do Pana Przewodniczącego, aby te
dyskusje jednak otwierać.
Po drugie mam wniosek do Pana Burmistrza, aby poinformował nas jak zostały
zreformowane wydatki na kluby sportowe. Było to obiecywane w kampanii wyborczej,
a patrząc na rozdysponowanie tych środków w chwili, kiedy Burmistrzem był Pan Bodziacki
i w chwili kiedy Burmistrzem jest Pan Burmistrz Paśnik, tak naprawdę nie widzę w tym
rozdysponowaniu żadnych różnic, więc na czym polegało to zreformowanie tego
dofinansowania? Prosiłbym, żeby Pan Burmistrz to przedstawił.
Odnosząc się do zarządzeń, o których dzisiaj Pan Burmistrz mówił w punkcie 3 oraz kolejna
rzecz mam wolny wniosek, aby Pan Burmistrz poinformował nas, jakie zmiany nastąpiły
w regulaminie organizacyjnym Urzędu Miasta Lubartów. Na stronie Urzędu Miasta widnieje
tylko i wyłącznie nowa treść, bez żadnego uzasadnienia, bez informacji co się zmienia, jakie
nastąpiły zmiany, co się zmieniło w schemacie organizacyjnym. Jeden z periodyków
powiedział, że od teraz to Pan Burmistrz będzie udzielał ślubów, więc być może tych zmian
jest więcej, tak jakby Pan Burmistrz nas poinformował o tych zmianach w regulaminie
organizacyjnym. Dziękuję.

Innych wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad XVII sesji Rady Miasta Lubartów.

11. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady o godz. 20:30 zamknął obrady
XVII sesji Rady Miasta Lubartów.

Przygotował( a):

Grzegor

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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